

John Constantine

English: John Constantine fuses 60s-style Baroque Pop with Classic Rock and influences from Soul and Folk music to create a vast variety of soundscapes that carry his elaborate melodies.

John Constantine's debut album "*Black Bile*" was released in November 2023. The 11 songs of the album were recorded at Trixx Studios in Berlin. He has since released multiple Singles with a second album in the works.

German: John Constantine verbindet in seiner Musik den Baroque Pop der 60er Jahre mit klassischer Rockmusik und Soul- und Folk-Einflüssen. Dadurch schafft er immer wieder fremdartige Klangräume für seine ausgefeilten Melodien.

John Constantines Debütalbum "*Black Bile*" erschien im November 2023. Die 11 Songs des Albums wurden in den Berliner Trixx-Studios aufgenommen. Seit Erscheinen des Albums veröffentlicht John regelmäßig Singles, ein zweites Album ist in Arbeit.